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Protokół Nr 7/2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Przewodniczący Komisji, Łukasz Krupa. 
W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz  

- Edyta Jaśnikowska - Skarbnik Powiatu 

- Krzysztof Juszczak - Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego ds. 
Utrzymania. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Łukasz Krupa przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia  

4. Kontrola Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego zgodnie z rocznym planem kontroli 

5. Kontrola Liceum Ogólnokształcącego w Krzeszowicach zgodnie z rocznym planem 
kontroli 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej oraz planów pracy Komisji Rady na rok 2025 

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 

Komisja przyjęła porządek obrad jednogłośnie - głosami 4 za.  

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA  

Nie zgłoszono uwag, ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. KONTROLA ZARZĄDU DRÓG POWIATU KRAKOWSKIEGO ZGODNIE Z ROCZNYM PLANEM KONTROLI 

Komisja zapoznała się z dokumentami przekazanymi przez jednostkę - Zarząd Dróg 
Powiatu Krakowskiego w związku z kontrolą.  

https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/c7738a70-fd38-4#collapse6
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/c7738a70-fd38-4#collapse6
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Łukasz Krupa wskazał na materiał przekazany Komisji, zakres zadania w Woli Filipowskiej i 
dodał, że żadnych uwag nie dostrzegł. Nawiązał do protokołu powykonawczego. Mówił o 
realizacji przez ZDPK przedsięwzięć w trybie zamówień publicznych.  

Rozmawiano o zakresie kontroli. 

Nie było uwag, ani pytań.  

Łukasz Krupa poinformował, że protokół pokontrolny w wersji papierowej zostanie 
przekazany do kontrolowanej jednostki. Ponadto zwrócił się z pytaniem do Krzysztofa 
Juszczaka odnośnie sprawy z tablicami informacyjnymi (wyświetlaczami) dot. prędkości, 
mandatów i punktach karnych. Zauważył, że nie jest to aktualne w związku z nowym 
taryfikatorem.  

Krzysztof Juszczak poinformował, że korekta została zlecona a temat pojawi się 
w przyszłym roku. 

Łukasz Krupa zwrócił się z prośbą o sprawdzenie możliwości modernizacji tablic, 
ewentualnie zakupu modułu dodatkowego bądź wyświetlacza dotyczącego informacji 
o jakości powietrza w danej miejscowości. 

Krzysztof Juszczak odpowiedział, że poprzedni Zarząd Powiatu w Krakowie zdecydował, 
aby nie kupować i nie montować nowych wyświetlaczy. Aktualnie Zarząd Powiatu 
w Krakowie jeszcze się nad tematem nie pochylił.  

Łukasz Krupa prosił o sprawdzenie możliwości technicznych w zakresie tych, które już 
funkcjonują. 

Wojciech Pałka wyjaśnił, że uznano iż odpowiednie jest nasycenie terenu powiatu 
wyświetlaczami. 

Krzysztof Juszczak mówił o zamontowanych fundamentach przy różnych drogach.  

Łukasz Krupa pytał o ilość fundamentów nieobsługiwanych.   

Krzysztof Juszczak odpowiedział, że będzie to w granicach 12-15 miejsc. Sugerował inne 
rozwiązania -  sygnalizator z fotoradarem, które kosztują  ok. 130 tys. zł. 

5. KONTROLA LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO W KRZESZOWICACH ZGODNIE Z ROCZNYM PLANEM 

KONTROLI 

Łukasz Krupa poinformował, że Komisja nie otrzymała żadnej dokumentacji o jaką prosiła.  

Wojciech Pałka pytał o kontakt z Dyrektorem LO w Krzeszowicach.  

Łukasz Krupa poinformował, że nie było takowego. Mówił o zamówieniu i realizacji umowy 
oraz o tym, że nie zostały wypełnione zapisy wewnętrznej dokumentacji szkoły w zakresie 
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zlecenia i wykonywania zamówień. Zaproponował wystosowanie pisma z prośbą 
o przesłanie dokumentów bądź wyjaśnienie sytuacji dlaczego dokumenty nie zostały 
dostarczone.  

Dyskutowano o ewentualnym pouczeniu i rekomendacji.  

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU KONTROLI 

KOMISJI REWIZYJNEJ ORAZ PLANÓW PRACY KOMISJI RADY NA ROK 2025 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

Nie było pytań ani uwag.  

Komisja jednogłośnie - 4 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. SPRAWY BIEŻĄCE  

Edyta Jaśnikowska poinformowała o autopoprawkach do Budżetu Powiatu Krakowskiego 
i opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie.  

Dyskutowano o realizacji zadania tzw. drogi  obronnej w miejscowości Niedźwiedź.  

Wojciech Pałka pytał, czy wszystko jest uzgodnione z właściwymi Ministerstwami.  

Edyta Jaśnikowska potwierdziła, że tak.  

Wojciech Pałka pytał o kwotę przyszłoroczną.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała, że całość to kwota 18 347 778 zł.  

Wojciech Pałka pytał o koszt całego zadania.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że całe zadanie to koszt 38 mln zł. Całość  pochodzi z 
budżetu Państwa.  

Łukasz Krupa pytał, czy są to wszystkie autopoprawki.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała, że na dzień dzisiejszy tak. Poinformowała o posiedzeniu 
Zarządu Powiatu w Krakowie oraz spotkaniu z  Klubem PiS.  

Wojciech Pałka pytał o kwestie odśnieżania.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała o przygotowanej odpowiedzi.  

 

 

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/c7738a70-fd38-4#collapse6
https://krakow.esesja.pl/posiedzenie/c7738a70-fd38-4#collapse6
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz 
Krupa zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji  
 Rewizyjnej 

 Łukasz Krupa 

Protokołowała:  
Ewa Widórek 


